
Zápisnica zo 4. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Betlanovce, konaného dňa 

7.2.2023 v kultúrnom dome v Betlanovciach 

Dňa 7.2.2023 o 17:12 hod. otvorila Ing. Slávka Kremnická, starostka obce, 4. zasadnutie 

obecného zastupiteľstva. Na začiatku privítala prítomných poslancov obecného zastupiteľstva, 

hlavnú kontrolórku. Skonštatovala, že zo 6 poslancov, ktorí zložili zákonom predpísaný sľub 

sú piati prítomní, preto zasadnutie obecného zastupiteľstva je uznášania schopné. Bc. Marta 

Budinská sa ospravedlnila z dôvodu PN. Materiály k rokovaniu boli poslancom OZ doručené 

v elektronickej podobe.  

 

K bodu 1. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

 

Za zapisovateľa bol určený Mgr. Stanislav Hodák a za overovateľov zápisnice boli určení: 

Mgr. Monika Marečáková a p. Martin Lutter.  

Obecné zastupiteľstvo Obce Betlanovce berie na vedomie určenie zapisovateľa Mgr. Stanislava 

Hodáka a overovateľov zápisnice: Mgr. Moniku Marečákovú a p. Martina Luttera. 

Hlasovanie: 

Prítomní: 5 (p. Barilla, p. Fenčák, Mgr. Hodák, p. Lutter, Mgr. Marečáková) 

Za: 5 (p. Barilla, p. Fenčák, Mgr. Hodák, p. Lutter, Mgr. Marečáková)  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 1 (Bc. Budinská) 

Čas hlasovania: 17:13 

OZ prijalo uznesenie č. 1/2/2023 

 

K bodu 2. Voľba návrhovej komisie 

 

Do návrhovej komisie boli zvolení: p. Marián Fenčák, p. Dávid Barilla, Mgr. Monika 

Marečáková.  

HK upozornila starostku, že návrh uznesenia má už predkladať predseda návrhovej komisie. 

Hlasovanie: 

Prítomní: 5 (p. Barilla, p. Fenčák, Mgr. Hodák, p. Lutter, Mgr. Marečáková) 

Za: 5 (p. Barilla, p. Fenčák, Mgr. Hodák, p. Lutter, Mgr. Marečáková) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 1 (Bc. Budinská) 

Čas hlasovania: 17:15 

OZ prijalo uznesenie č. 2/2/2023 

 

K bodu 3. Schválenie programu  

 

Návrh programu zasadnutia obecného zastupiteľstva bol poslancom doručený spolu 

s pozvánkou a materiálmi v elektronickej podobe. Starostka informovala, že program bol 

zverejnený na úradnej tabuli a webovom sídle obce v zákonom stanovenej lehote.  



A) Obecné zastupiteľstvo obce Betlanovce schvaľuje program rokovania OZ ako bol 

zverejnený  

Program: 

1. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2. Voľba návrhovej komisie 

3. Schválenie programu 

4. Kontrola uznesení 

5. Schválenie VZN č. 1 /2023 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa 

Materskej školy v Betlanovciach, na správu budovy MŠ v zriaďovateľskej pôsobnosti 

obce Betlanovce a na záujmovú činnosť detí vo veku 5 – 15 rokov s trvalým pobytom 

na území obce Betlanovce  
6. Správa z vykonanej kontroly plnenia uznesení OZ v Betlanovciach za rok 2022 

7. Schválenie zámeru k prenájmu pozemku parc. č. CKN 497 pre AKRON, a.s. 

8. Schválenie zámeru k prenájmu pozemkov pre AKRON, a.s. 

9. Oprava uznesenia č. 29/12/2022 

10. Oprava uznesenia č. 37/12/2022 

11. Oprava uznesenia č. 39/12/2022 

12. Rozpočtové opatrenia č. 16 a stanovisko HK k rozpočtovému opatreniu 

13. Rozpočtové opatrenie č. 17 a stanovisko HK k rozpočtovému opatreniu 

14. Oznámenie o organizačnej zmene 

15. Rôzne 

16. Záver 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 5 (p. Barilla, p. Fenčák, Mgr. Hodák, p. Lutter, Mgr. Marečáková) 

Za: 5 (p. Barilla, p. Fenčák, Mgr. Hodák, p. Lutter, Mgr. Marečáková) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 1 (Bc. Budinská) 

Čas hlasovania: 17:21  

B) zmeny v programe 

1. vypustenie bodu č. 11 Oprava uznesenia č. 39/12/2022 z dôvodu potreby nového 

geometrického zamerania a zmeny parciel  

2. doplnenie bodu č. 15 zapojenie sa do projektu zníženie energetickej hospodárnosti 

verejných historických a pamiatkovo chránených budov (obecný úrad) v obci Betlanovce 

3. doplnenie bodu č. 16 zapojenie sa do projektu rekonštrukcia kúrenia kultúrneho domu 

v obci Betlanovce  

Hlasovanie: 

Prítomní: 5 (p. Barilla, p. Fenčák, Mgr. Hodák, p. Lutter, Mgr. Marečáková) 

Za: 5 (p. Barilla, p. Fenčák, Mgr. Hodák, p. Lutter, Mgr. Marečáková) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 1 (Bc. Budinská) 

Čas hlasovania: 17:22 

C) celý nový program obecného zastupiteľstva 



Program: 

1. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2. Voľba návrhovej komisie 

3. Schválenie programu 

4. Kontrola uznesení 

5. Schválenie VZN č. 1 /2023 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa 

Materskej školy v Betlanovciach, na správu budovy MŠ v zriaďovateľskej pôsobnosti 

obce Betlanovce a na záujmovú činnosť detí vo veku 5 – 15 rokov s trvalým pobytom 

na území obce Betlanovce  
6. Správa z vykonanej kontroly plnenia uznesení OZ v Betlanovciach za rok 2022 

7. Schválenie zámeru k prenájmu pozemku parc. č. CKN 497 pre AKRON, a.s. 

8. Schválenie zámeru k prenájmu pozemkov pre AKRON, a.s. 

9. Oprava uznesenia č. 29/12/2022 

10. Oprava uznesenia č. 37/12/2022 

11. Rozpočtové opatrenia č. 16 a stanovisko HK k rozpočtovému opatreniu 

12. Rozpočtové opatrenie č. 17 a stanovisko HK k rozpočtovému opatreniu 

13. Oznámenie o organizačnej zmene 

14. Zapojenie sa do projektu „Zníženie energetickej hospodárnosti verejných historických 

a pamiatkovo chránených budov (obecný úrad) v obci Betlanovce“ 

15. Zapojenie sa do projektu „Rekonštrukcia kúrenia kultúrneho domu v obci Betlanovce“ 

16. Rôzne 

17. Záver 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 5 (p. Barilla, p. Fenčák, Mgr. Hodák, p. Lutter, Mgr. Marečáková) 

Za: 5 (p. Barilla, p. Fenčák, Mgr. Hodák, p. Lutter, Mgr. Marečáková) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 1 (Bc. Budinská) 

Čas hlasovania: 17:22 

OZ prijalo uznesenie č. 3/2/2023 

 

K bodu č. 4. Kontrola plnenia uznesení 

 

Obecné zastupiteľstvo konštatuje, že uznesenia č. 32/12/2022 – 38/12/2022 sú splnené. 

Uznesenia č. 17/04/2021 a 39/12/2022 sú v plnení.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 5 (p. Barilla, p. Fenčák, Mgr. Hodák, p. Lutter, Mgr. Marečáková) 

Za: 5 (p. Barilla, p. Fenčák, Mgr. Hodák, p. Lutter, Mgr. Marečáková) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 1 (Bc. Budinská) 

Čas hlasovania: 17:24 

OZ prijalo uznesenie č. 4/2/2023 

 



K bodu 5. Schválenie VZN č. 1/2023 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na 

dieťa Materskej školy v Betlanovciach, na správu budovy MŠ v zriaďovateľskej 

pôsobnosti obce Betlanovce a na záujmovú činnosť detí vo veku 5 – 15 rokov s trvalým 

pobytom na území obce Betlanovce.  

Obecné zastupiteľstvo Obce Betlanovce sa uznieslo na prijatí VZN č. 1/2023 o určení výšky 

dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa Materskej školy v Betlanovciach, na správu budovy 

MŠ v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Betlanovce a na záujmovú činnosť detí vo veku 5 – 15 

rokov s trvalým pobytom na území obce Betlanovce. 

Starostka skonštatovala, že pri hlasovaní bola splnená zákonom stanovená podmienka 3/5 

väčšiny prítomných poslancov.  

Hlasovanie: 

Prítomní: 5 (p. Barilla, p. Fenčák, Mgr. Hodák, p. Lutter, Mgr. Marečáková) 

Za: 5 (p. Barilla, p. Fenčák, Mgr. Hodák, p. Lutter, Mgr. Marečáková) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 1 (Bc. Budinská) 

Čas hlasovania: 17:26 

OZ prijalo VZN č. 1/2023 

K bodu č. 6. Správa z vykonanej kontroly plnenia uznesení OZ v Betlanovciach za rok 

2022 

HK vo svojej správe uviedla skontrolované uznesenia za rok 2022 a ich plnenia. V závere 

správy uviedla nedostatky, ktoré je potrebné odstrániť. Neboli zverejnené rozhodnutia o prijatí 

VZN, chybne uvedená a vyplatená neprítomnosť poslanca na decembrovom zastupiteľstve, 

správne uvádzať text zmeny vo VZN, zle uvedený rok v pláne kontroly HK na 1. polrok – chyba 

v roku, presná špecifikácia parciel pri uvádzaní v pozvánkach, priehľadnosť pozvánky  

na obecné zastupiteľstvo. HK žiada, aby v zápisnici bolo uvedené a zachytené všetko čo odzneje  

na obecnom zastupiteľstve, pretože má pocit, že sa účelovo neuviedlo jej stanovisko  

na decembrovom OZ. 

Obecné zastupiteľstvo Obce Betlanovce berie na vedomie správu z vykonanej kontroly plnenia 

uznesení OZ v Betlanovciach za rok 2022. 

Hlasovanie: 

Prítomní: 5 (p. Barilla, p. Fenčák, Mgr. Hodák, p. Lutter, Mgr. Marečáková) 

Za: 5 (p. Barilla, p. Fenčák, Mgr. Hodák, p. Lutter, Mgr. Marečáková) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 1 (Bc. Budinská) 

Čas hlasovania: 17:36 

OZ prijalo uznesenie č. 5/2/2023 

 

 

 



K bodu č. 7. Schválenie zámeru k prenájmu pozemku par. Č. CKN 497 pre Akron, a. s. 

Starostka navrhla obecnému zastupiteľstvu schváliť zámer nájmu obce Betlanovce  

a to pozemok parc. reg. C KN č. 497/1 o výmere 821 m2, druh pozemku ostatná plocha na dobu 

neurčitú v prospech nájmu AKRON a. s., za nájomné vo výške 0,40 €/m2 ročne.  

Za dôvod hodný osobitného zreteľa sa považujú nasledovné skutočnosti: „Pozemky 

predstavujúce predmet nájmu neslúžia na samosprávnu činnosť, ani na prenesený výkon štátnej 

správy a nie sú obcou inak využívané. Spoločnosť AKRON a. s. tieto pozemky využíva na ako 

prístupovú účelovú štrkovú cestu (2/3) a panelovú cestu (1/3) k svojim nehnuteľnostiam, a síce 

k pozemku par. reg. C KN č. 1226/3 a k stavbe (maštaľ) s. č. 215 na parcele reg. C KN  

č. 1226/5, všetko k. ú. Betlanovce. Prenájom pozemkov obce sa umožní spoločnosti AKRON 

a. s. prístup k nehnuteľnostiam vo vlastníctve spoločnosti AKRON a. s.“  

HK odporučila starostke zistiť či obec v minulosti (rok 2015) schválilo podobné uznesenie,  

ak áno je potrebné také uznesenie zrušiť.  

Hlasovanie: 

Prítomní: 5 (p. Barilla, p. Fenčák, Mgr. Hodák, p. Lutter, Mgr. Marečáková) 

Za: 5 (p. Barilla, p. Fenčák, Mgr. Hodák, p. Lutter, Mgr. Marečáková) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 1 (Bc. Budinská) 

Čas hlasovania: 17:54 

OZ prijalo uznesenie č. 6/2/2023 

K bodu č. 8. Schválenie zámeru k prenájmu pozemkov pre AKRON, a. s. 

 

Starostka navrhla obecnému zastupiteľstvu schváliť zámer nájmu majetku obce Betlanovce 

pozemky obce spolu vo výmere 9 670 m2 v prospech nájomcu Akron a. s. na dobu určitú  

5 rokov a za nájomné vo výške 50 €/ha ročne. Taktiež informovala, že nájomca má doteraz 

všetko zaplatené. 

  

Za prípad hodný osobitného zreteľa obecné zastupiteľstvo v Betlanovciach v tomto prípade 

považuje tieto skutočnosti: „Nakoľko sa jedná o malé výmery z funkčného hľadiska nie je 

logické ani hospodárne, ale ani funkčné, aby boli využívané iným nájomcom, a preto nie je 

vhodná forma, v tomto prípade prenájom pozemkov riešiť cez verejnú súťaž ani cez priamy 

prenájom.“ 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 5 (p. Barilla, p. Fenčák, Mgr. Hodák, p. Lutter, Mgr. Marečáková) 

Za: 5 (p. Barilla, p. Fenčák, Mgr. Hodák, p. Lutter, Mgr. Marečáková) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 1 (Bc. Budinská) 

Čas hlasovania: 18:06 

OZ prijalo uznesenie č. 7/2/2023 

 

 



K bodu č. 9. Oprava uznesenia č. 29/12/2022 

 

Starostka uviedla, že na základe upozornenia HK navrhuje dané uznesenie zrušiť, z dôvodu 

uvedenia a schválenia zlého kalendárneho roka. Obecné zastupiteľstvo ruší uznesenie  

č. 29/12/2022 a zároveň schvaľuje Plán kontrolnej činnosti hlavnej HK na 1. polrok 2023 

a poveruje HK kontrolnou činnosťou.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 5 (p. Barilla, p. Fenčák, Mgr. Hodák, p. Lutter, Mgr. Marečáková) 

Za: 5 (p. Barilla, p. Fenčák, Mgr. Hodák, p. Lutter, Mgr. Marečáková) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 1 (Bc. Budinská) 

Čas hlasovania: 18:08 

OZ prijalo uznesenie č. 8/2/2023 

 

K bodu č. 10. Oprava uznesenia č. 37/12/2022  

 

Starostka uviedla, že na základe upozornenia HK navrhuje zrušiť uznesenie č. 37/12/2022 

z dôvodu upresnenia formulácie vety. Vetu „príspevok na čiastočnú úhradu režijných nákladov 

v ŠJ vo výške 0,40 € na jeden odobratý obed pre dospelých stravníkov – starobných dôchodkov 

a invalidných dôchodcov“ doplniť textom s trvalým pobytom v obci Betlanovce.  

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje príspevok na čiastočnú úhradu režijných nákladov v ŠJ  

vo výške 0,40 € na jeden odobratý obed pre dospelých stravníkov – starobných dôchodkov 

a invalidných dôchodcov s trvalým pobytom v obci Betlanovce. 

Hlasovanie: 

Prítomní: 5 (p. Barilla, p. Fenčák, Mgr. Hodák, p. Lutter, Mgr. Marečáková) 

Za: 5 (p. Barilla, p. Fenčák, Mgr. Hodák, p. Lutter, Mgr. Marečáková) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 1 (Bc. Budinská) 

Čas hlasovania: 18:10 

OZ prijalo uznesenie č. 9/2/2023 

 

K bodu č. 11. Rozpočtové opatrenia č. 16 a stanovisko HK k rozpočtovému opatreniu 

Obecné zastupiteľstvo Obce Betlanovce berie na vedomie rozpočtové opatrenie č. 16/2022  

na povolené prekročenie a viazanie príjmov a povolené prekročenie a viazanie výdavkov 

v sume 3 744,00 €. 

Hlasovanie: 

Prítomní: 5 (p. Barilla, p. Fenčák, Mgr. Hodák, p. Lutter, Mgr. Marečáková) 

Za: 5 (p. Barilla, p. Fenčák, Mgr. Hodák, p. Lutter, Mgr. Marečáková) 

Proti: 0 



Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 1 (Bc. Budinská) 

Čas hlasovania: 18:14 

OZ prijalo uznesenie č. 10/2/2023 

 

K bodu č. 12. Rozpočtové opatrenie č 17 a stanovisko HK k rozpočtovému opatreniu 

Obecné zastupiteľstvo Obce Betlanovce berie na vedomie rozpočtové opatrenie č. 17/2022-S 

na povolené prekročenie a viazanie príjmov a povolené prekročenie a viazanie výdavkov 

v sume 730,00 €.  

Hlasovanie: 

Prítomní: 5 (p. Barilla, p. Fenčák, Mgr. Hodák, p. Lutter, Mgr. Marečáková) 

Za: 5 (p. Barilla, p. Fenčák, Mgr. Hodák, p. Lutter, Mgr. Marečáková) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 1 (Bc. Budinská) 

Čas hlasovania: 18:16 

OZ prijalo uznesenie č. 11/2/2023 

 

K bodu č. 13. Oznámenie o organizačnej zmene 

Starostka oznámila obecnému zastupiteľstvu svoje rozhodnutie zrušiť jedno pracovné miesto 

samostatného referenta. Na obecnom úrade pracujú tri samostatné referentky. Práca sa 

prerozdelí tak, aby bolo jedno miesto zrušené. Dôvodom zmeny v organizačnej štruktúre 

zamestnancov je zníženie stavu zamestnancov s cieľom zabezpečiť väčšiu efektívnosť 

organizácie práce na obecnom úrade a väčšiu optimalizáciu finančných prostriedkov. 

Obecné zastupiteľstvo Obce Betlanovce berie na vedomie informáciu o prijatí rozhodnutia 

zamestnávateľa obce Betlanovce o organizačnej zmene. 

Hlasovanie: 

Prítomní: 5 (p. Barilla, p. Fenčák, Mgr. Hodák, p. Lutter, Mgr. Marečáková) 

Za: 5 (p. Barilla, p. Fenčák, Mgr. Hodák, p. Lutter, Mgr. Marečáková) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 1 (Bc. Budinská) 

Čas hlasovania: 18:18 

OZ prijalo uznesenie č. 12/2/2023 

 

K bodu č. 14. Zapojenie sa do projektu zníženie energetickej hospodárnosti verejných 

historických a pamiatkovo chránených budov (obecný úrad) v obci Betlanovce 

 

Starostka navrhla poslancom obecného zastupiteľstva zapojiť sa do projektu zníženia 

energetickej hospodárnosti verejných historických a pamiatkovo chránených budov, čiže 



obecný úrad v obci Betlanovce. Ide o 100 % dotáciu. Išlo by o zníženie energetickej náročnosti 

budovy. Zateplenie budovy, výmena okien, ale najmä výmenu kúrenia nakoľko súčasný stav 

kúrenia, nie je efektívny nakoľko ide o staršiu budovu. V podmienkach výzvy je uvedené, že 

pre splnenie zapojenia sa do výzvy musí byť budova zapísaná do katastra nehnuteľností pred 

1.1.1980. Firma INSUCCOR  s.r.o., ktorá už s nami spolupracuje na projekte „Prístup k pitnej 

vode pre MRK“ ponúkla spoluprácu pri vypracovaní tohto projektu. Zmluva je v hodnote  

6 000 €.  

Po prednesení návrhu starostky sa o slovo prihlásil Ing. Varga, ktorý sa pýtal o cenu nového 

plynového kotla, nakoľko si myslí, že stačí vymeniť iba plynový kotol. Podľa neho sú rozvody 

nové. Opýtal sa starostky kto je vyhlasovateľom výzvy a či si overovala tieto informácie, 

nakoľko budova nie je historická budova. Odporúča kontaktovať ministerstvo dopravy 

a preveriť si tieto informácie.  

Starostka uviedla, že vyhlasovateľom výzvy je ministerstvo dopravy a financované z plánu 

obnovy. V podmienkach výzvy je uvedené, že pre splnenie zapojenia sa musí byť budova 

zapísaná do katastra nehnuteľností pred 1.1.1980. 

Mgr. Hodák navrhol starostke preveriť si informácie a presunúť body č. 14 a bod č. 15  

do najbližšieho obecného zastupiteľstva. Starostka súhlasila, informácie si overia a prerieši sa 

to na najbližšom obecnom zastupiteľstve.  

 

K bodu č. 16. Rôzne  

 

Ing. Varga sa opýtal, prečo sa chceme zapájať do projektu rekonštrukcie kultúrneho domu keď 

má obec schválené prostriedky z nórskych fondov na vybavenie kultúrneho domu. Starostka 

odpovedala, že ju oslovila pani Milanová ohľadom nórskych fondov a upozornila  

na dôležitú vec. Do 30.6.2022 sme nezačali konať, a preto nám pozastavila celý projekt. Nebude 

sa v ňom pokračovať aj keď v novembri 2022 prebehla zmena projektu na ihriská. Stále to 

prepočítavajú, ale s vysokou pravdepodobnosťou nebudeme spĺňať podmienky, ktoré boli 

stanovené pri projekte, čiže nedostaneme ani cent. Zopakovala, že do 30.6.2022 sa 

neuskutočnilo zo strany obce nič. Starostka ocenila, že Ing. Varga na začiatku zabojoval 

a dostali sme takmer milión, ale nezačalo sa konať. Bolo potrebné predložiť stavebné povolenie 

pre ihrisko. Starostka oznámila, že jej volala pani zo stavebného úradu v Arnutovciach, ktorá 

ju informovala, že sa neozval projektant a pozastavila nám konanie až do 14.2.2023.  

Ing. Varga sa opýtal či bola stavba pódia pre kultúrne podujatia prevzatá bez vád a nedorobkov? 

Starostka uviedla, že boli vady a nedorobky. Sokel je potrebné opraviť, pretože nebol kvalitne 

urobený, očistiť železné konštrukcie, pretože drevo bolo dodatočne natierané a ešte raz natrieť 

schodište lebo nebol dvojitý náter. Dohodla sa s firmou, že do 30.4.2023 to prídu odstrániť 

nakoľko v súčasnosti nie je vhodné počasie. Nedorobky uviesť nevedela, nakoľko nemala 

dokumenty na obecnom zastupiteľstve. Ing. Varga nechcel uviesť príklad, odporúča naštudovať 

si projektovú dokumentáciu, pretože tieto nedorobky môžu mať za následok krátenie dotácie a 

do kolaudácie je potrebné nedorobky odstrániť. 

Ing. Varga sa opýtal či došlo k posunu termínu výstavbu ČOV, a prečo sa doteraz nevykonávali 

žiadne stavebné práce keď v decembri aj do polovice januára boli priaznivé teplotné 



podmienky. Dúfa, že sme si vedomí, že takto premrhaný čas na výstavbu ČOV môže mať  

za následok, že sa ČOV vôbec nepostaví, alebo postaví s možnými vadami, alebo včasné 

ukončenie stavby si dodávateľ podmieni zvýšením ceny.  

Starostka uviedla, že k posunu termínu nedošlo, nakoľko sa nemôže. Na základe dohody 

s firmou CEDIS z dôvodu nepriaznivého počasia sa nekonáva nič. Dodávateľ garantuje,  

že všetko stihne v stanovenom termíne.  

Ing. Varga sa opýtal, že či starostka ručí a garantuje, že ČOV bude postavená bez navýšenia 

nákladov spojených so včasnou výstavbou. 

Starostka odmietla garantovať, pretože ona túto zmluvu nepodpisovala. Povedala,  

že komunikuje s firmou CEDIS, vo štvrtok (9.2.2023) bude kontrolný deň stavby ČOV a firma 

komunikuje, že všetko sa stihne v stanovenom termíne.  

P. Vargová požiadala starostku, aby vymazala poslednú fotku, ktorou odfotila verejnosť, 

pretože ona si obecné zastupiteľstvo fotiť môže, ale starostka a poslanci si nesmú fotiť 

verejnosť. Nakoľko bolo zjavné, že bolo vidieť blesk fotoaparátu, a preto má za to, že si 

starostka fotila verejnosť.  

Starostka odmietla, žeby si fotila verejnosť. Informovala, že keď jej príde notifikácia začne jej 

svietiť blesk fotoaparátu mobilného telefónu. Pre kontrolu ukázala mobilný telefón poslancom 

aj p. Vargovej. Na záver poslanci poslali starostke správu, aby bolo na videozázname vidieť 

svietiť blesk na fotoaparáte mobilného telefónu. 

 

K bodu č. 17. Záver  

 

Na záver starostka ukončila zasadnutie obecného zastupiteľstva a poďakovala všetkým 

prítomným za účasť.  

 

Začiatok zasadnutia: 17:12 hod.  

Koniec zasadnutia: 18:36 hod. 

 

Zapísal: Mgr. Stanislav Hodák 

Overovatelia zápisnice: Mgr. Monika Marečáková 

      p. Martin Lutter 

 

Videozáznam zo zasadnutia OZ je zverejnený na YouTube: 

https://www.youtube.com/watch?v=Hgc7aVuym9o&t=31s 


